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DE JEUGDRAAD VINDT DAT DE PIT OP DE HUIDIGE LOCATIE NIET KAN GROEIEN

Nieuw jeugdhuis in toekomstige Markthal?
OVERIJSE
Te klein, te veel problemen met omwonenden en 
onpraktisch: met die problemen kampt jeugdhuis De 
Pit in de Heuvelstraat in Overijse al een tijdje. «En 
dat zorgt ervoor dat De Pit niet kan groeien», meent 
Rik Renard van de jeugdraad. Daarom vraagt die 
raad de gemeente om een nieuw jeugdhuis in de 
toekomstige Markthal onder te brengen. Net als een 
moderne fuifzaal. «Alleen zo kan het verenigingsle-
ven verder fl oreren», klinkt het.

ROBBY DIERICKX

Zowat zeven jaar geleden opende jeugd-
huis De Pit voor het eerst de deuren in 
een pand in de Heuvelstraat in Overijse. 
Maar amper enkele weken later waren 
er al verschillende klachten van buurt-
bewoners. Daardoor moet de muziekin-
stallatie vandaag nog steeds om 1.30 uur 
uitgeschakeld worden. Het jeugdhuis 
zelf moet de deuren om 2 uur sluiten. 
«Dat betekent dat er eigenlijk geen fui-
ven in De Pit georganiseerd kunnen 
worden», zegt Rik Renard van de jeugd-
raad. «Voor het bestuur is het dan ook 
duidelijk dat er op die locatie geen vol-
waardig jeugdhuis uitgebaat kan wor-
den. En dat heeft gevolgen voor de con-
tinuïteit, want er worden gewoonweg 
geen nieuwe bestuursleden meer ge-
vonden. Wie wil nu een jeugdhuis run-
nen waar slechts beperkt gefeest kan 
worden?»

Broeierig heet
Niet alleen de problemen met de buren 
maken de uitbating van De Pit moeilijk. 

Ook is het pand te klein en wordt het er 
in de zomer al snel broeierig heet. «Dit 
alles zorgt ervoor dat heel wat jongeren 
uit Overijse naar het nieuwe jeugdhuis 
in Hoeilaart trekken», aldus nog Rik 
Renard. «Daarom stuurden we een ad-
vies naar de gemeente met de vraag een 
nieuw jeugdhuis in de toekomstige 
Markthal onder te brengen. Die 
Markthal wordt binnenkort afgebroken 
en volledig heropgebouwd. Momenteel 
loopt er een participatietraject. De na-
bijgelegen scholen krijgen er al zeker 
onderdak, maar het lijkt ons ook de ge-
schikte locatie voor een nieuw jeugd-
huis. Het is centraal gelegen, vlot bereik-
baar met het openbaar vervoer en met 
nieuwe technieken kan men de geluids-
overlast tot een minimum beperken.»

Alleen grote fuiven
Daarnaast denkt de jeugdraad ook aan 
een fuifzaal in de Markthal. «In het ver-
leden kon er al in gefuifd worden, al was 
de zaal alleen voor grote fuiven aantrek-

Wordt de Markthal in Overijse, die afgebroken en heropgebouwd zal 
worden, de nieuwe locatie van jeugdhuis De Pit? Foto Marc Baert

Opnieuw Kunstendag voor 
Kinderen in Roosdaal
Op 28 november kunnen kinderen in 
Roosdaal weer proeven van kunst in 
GC Het Koetshuis.. Er wordt dan 
opnieuw een Kunstendag voor 
Kinderen georganiseerd. Het thema 
van dit jaar is ‘Laat het smaken’.
De Kunstendag start om 13 uur. In de 
creahoek kan je de hele namiddag van 
alles beleven. Om 13.15 uur, 14 uur en 
14.45 uur zijn er vertelmomenten en 
om 13.30 uur en 14.30 uur is er een 
workshop kleutermuziek. De dag 
wordt om 15.30 uur afgesloten met de 
voorstelling ‘Jammie Jammie’ van 
Spoor 6. De doelgroep van het 
evenement zijn kleuters, kinderen uit 
het eerste en tweede leerjaar en hun 
begeleider.
Inschrijven is verplicht en kan door een 
mailtje te sturen naar jeugd@
roosdaal.be. Vermeld daarin ook of je 
wil deelnemen aan de workshop 
kleutermuziek, want de plaatsen 
daarvoor zijn beperkt. Tickets voor de 
slotvoorstelling vind je op indiv.
themisweb.fr.

HALLE
Man bekent fi etsdiefstal: 
«Ik had gedronken...en 
dan steel ik»
Een dertiger uit Halle riskeert 1 jaar 
cel voor een � etsendiefstal. 
Op 18 oktober 2019 werden bij een 
politiecontrole twee kniptangen 
ontdekt in de rugzak van beklaag-
de M.E. Bovendien lag even verder 
een � ets op de grond. Deze bleek 
even voordien gestolen te zijn. Toch 
ontkende de man dat hij iets met 
deze diefstal te maken had. Pas ter 
zitting bekende hij dat hij de � ets 
had gestolen. «Ik was dronken...en 
dan steel ik», stamelde hij. Dit bleek 
ook uit zijn strafregister. sinds 2016 
werd hij elk jaar minstens 1 keer 
veroordeeld. Een volgende volgt op 
17 november.  (WHW)

kelijk», weet Renard. «Voor kleine fui-
ven met pakweg 300 fuifgangers was 
de zaal niet geschikt aangezien ze 
veel te groot was. Daarom vragen we 
nu een fuifzaal van duizend vierkante 
meter die voor kleine evenementen 
in kleinere delen onderverdeeld kan 
worden. Op die manier kan men het 
verenigingsleven in het centrum van 
Overijse verder laten fl oreren.»

Eén groot blok?
Schepen van Jeugd Leo Van den Wijn-
gaert (Overijse2002/N-VA) erkent de 
problematiek van het huidige jeugd-
huis. «Ondanks gesprekken tussen 
het bestuur van De Pit en de omwo-
nenden blijft er een zekere spanning 
hangen», vertelt hij. «Het jeugdhuis 
ligt er inderdaad wat ongelukkig. Niet 

alleen omdat het naast enkele woningen 
gelegen is, maar de ruimten in het ge-
bouw zijn ook wat klein.»
Dat dat betekent dat het jeugdhuis naar 
de vernieuwde Markthal zal verhuizen, 
wil de schepen evenwel niet gezegd heb-
ben. «We zitten momenteel in de partici-
patieve fase van de nieuwe Markthal en 
verwachten dat het eerste ontwerp in 
het voorjaar voorgesteld zal worden. 
Daarbij zal rekening gehouden worden 
met de verschillende voorstellen die we 
de voorbije weken en maanden uit aller-
lei hoeken ontvingen, onder meer ook 
van de jeugdraad. Afhankelijk van die 
input zal ook bepaald worden hoe het 
gebouw in de zone ingeplant wordt. 
Komt er één grote blok of werken we met 
verschillende niveaus? Dat zal de ko-
mende weken duidelijk worden.»

VILVOORDE
Padelclub Yannick 
Carrasco geopend
YCFIVE, een verwijzing naar de 
initialen en het rugnummer van Rode 
Duivel en Vilvoordenaar Yannick 
Carrasco, opende maandag de 
deuren. De acht gloednieuwe 
padelvelden vind je terug in de oude 
Focquetloods in de Havenstraat in 
Vilvoorde.
De Zennestad heeft er vanaf 
maandag een sportcomplex met acht 
padelvelden bij. 
«Padel is de snelst groeiende sport en 
is toegankelijk voor iedereen. Dat is 
waarom wij ook padelvelden 
aanbieden. Jong en oud, recreatief of 
met ambitie, iedereen kan het spelen 
en zo kan iedereen sporten», klinkt het 
bij YC5, de club van topvoetballer 
Yannick Carrasco en zijn twee 
kompanen Hakim Sai�  en Kardo Ceza. 
Het voetbalgedeelte is nog niet 
helemaal klaar, dat volgt binnenkort. 
De feestelijke opening vindt  wel pas in 
december plaats. Wie al eens graag 
een  balletje wil slaan op de padelvel-
den kan reserveren via de website yc5.
be. (MKV)

Gooikse kunstenaars 
stellen werk tentoon in 
eigen gemeente
De komende twee weekends kan je in 
GC De Cam gaan kijken naar de 
kunsttentoonstelling ‘Gracieus’. Daar 
zie je het werk van Gooikse kunste-
naars Francis Geeroms en Patrick 
Jacquemijns.
‘Gracieus’ heeft zijn naam in ieder 
geval niet gestolen. Francis Geeroms 
is beeldhouwer en maakt prachtige 
paarden in brons. Zijn werken zijn 
uiterst gedetailleerd afgewerkt en 
lijken echt tot leven te komen. Patrick 
Jacquemijns verwerkt dan weer 
vrouwelijk naakt in zijn schilderijen en 
pasteltekeningen. Voor het eerst 
toont Jacquemijns ook foto’s die hij 
maakte ter voorbereiding van zijn 
werk.
De tentoonstelling loopt in GC De 
Cam in Gooik van 20 tot 28 november 
en is open op zaterdag en zondag, 
telkens van 10 tot 19 uur. Op vrijdag 26 
november is de expo geopend tussen 
14 en 22 uur.

Essenbeek heeft maandag-
middag afscheid genomen van 
hun postbode Gentil Steen-
winckel (60). Na een carrière 
van 34 jaar gaat hij met 
pensioen. Zijn allerlaatste 
ronde werd er eentje om nooit 
te vergeten.

Gentil Steenwinckel (60) was 30 
jaar lang postbode in Essenbeek 
en in totaal was hij 38 jaar in 
dienst voor Bpost. Al die jaren 
bracht hij ook de post bij Vrije 
Basisschool Heilig Hart & 
College. Veel van die kinderen 
kennen hem dus als ‘hun’ 
postbode. 
Maar aan alle mooie verhaaltjes 
komt ooit een einde. Zo ook 
voor Gentil, die maandag zijn 

Essenbeek zwaait postbode Gentil (60) na 30 jaar uit: «Mijn laatste ronde vergeet ik nooit meer»

Gentil (midden) wordt in de bloemetjes gezet. Foto Amber Gys

laatste ronde deed in het 
centrum van Essenbeek. Liese 
Dehaseleer (48) is werkneem-
ster in de school en organiseerde 
daarom een dag die Gentil nooit 
zal vergeten.

Luid applaus
Een honderdtal kinderen 
maakten vrijdag nog tekenin-
gen en kunstwerkjes om hun 
postbode ‘s maandags mee te 
verrassen. 
De kinderen versierden 
bovendien de hele school met 
rode ballonnen. Liese riep 
vervolgens ook de hele buurt op 
om hun deur te versieren. Het 
centrum van Essenbeek kleurde 
zo volledig rood met ballonnen 
en slingers, in de kleuren van de 

post. Om 15 uur kwam Gentil 
aangereden met zijn wagen van 
Bpost aan de kerk van Essen-
beek. Terwijl de kinderen een 
erehaag vormden klonk er een 
oorverdovend applaus. 
«Dit had ik écht niet verwacht», 
reageert een geëmotioneerde 
Gentil. «Ik ontving een heleboel 
tekeningen die ik één voor één 
zal koesteren. Deze ochtend 
werd ik nog onthaald door 180 
collega’s met toespraak 
achteraf en nu dit... Onwezen-
lijk. 
Er stonden zelfs cadeautjes voor 
me klaar op de stoep van 
bepaalde huizen op mijn ronde. 
Dit is onwezenlijk», aldus een 
duidelijk geëmotioneerde 
Gentil. (AGG)

LONDERZEEL

Op de middelbare school Virgo 
Sapiens in Londerzeel, vonden 
dinsdag de laatste acties voor 
Rode Neuzen Dag plaats. 
Leerlingen pakten zelfgemaakte 
macarons in en ‘s middags rook 
de speelplaats naar heerlijke 
soep.

Naast de laatste actiedag op dins-
dag, verkochten de leerlingen 
eerder al donuts en hotdogs. «En 
de leerlingen hebben dat heel 
goed gedaan. 
We doen al enkele jaren mee aan 
Rode Neuzen Dag en in 2019 - vo-
rig jaar verliep de actie anders 

dan gewoonlijk door de pande-
mie - haalden we wel 1.500 euro 
op. We hopen dat het dit jaar ook 
die richting uitgaat», vertelt co-
ordinerend leerkracht Leys. Het 
exacte bedrag is nog niet gewe-
ten.
Ook het thema dat dit jaar cen-
traal staat, dragen de leerlingen 
een warm hart toe. 
«Het welbevinden van de leerlin-
gen ligt ons natuurlijk na aan het 
hart. We hebben op school dan 
ook meerdere Sidekick Sams 
rondlopen. Ik merk dat veel leer-
lingen een behoorlijke rugzak 
meedragen. We willen hen zo 
goed mogelijk steunen. Toch 
merken dat we dat we zelf extra 
coaching kunnen gebruiken om 
hen hier in bij te staan. Daarom 
staan wij net als andere jaren he-
lemaal achter het thema van 
Rode Neuzen Dag.»

Steun jij Rode Neuzen Dag ook? Or-
ganiseer een actie of doe een gift 
via www.rodeneuzendag.be. Rode 
Neuzen Dag is een initiatief van 
VTM, HLN, Qmusic en Belfi us.

(MKV)

Leerkrachten konden macarons bestellen die de leerlingen zelf 
maakten. Die werden verpakt in themadoosjes. Foto Marc Baert

Leerlingen Virgo Sapiens ronden acties voor Rode Neuzen Dag af BRUSSEL

Militair Hospitaal wordt tegen 2030 
«medische hub»
Binnen een tiental jaar kan een nieuw militair 
ziekenhuis worden opgetrokken in Ne-
der-Over-Heembeek. Dat kondigt minister van 
Defensie Ludivine Dedonder (PS) aan in haar 
beleidsnota voor 2022, zo meldt La Libre Belgique.

«Om in te spelen op huidige en toekomstige ontwikke-
lingen wordt het Militair Hospitaal Koningin Astrid in 
Neder-Over-Heembeek tegen 2030 omgevormd tot 
een medische hub die onder meer een crisis- en 
rampenbestrijdingshospitaal zal herbergen», staat in 
de tekst. 
«Dat nieuwe medische platform (Medical Hub) zal 
bijdragen tot de medische steun van de strijdkrachten 
tijdens operaties door de ontplooiing van medisch-ver-
pleegkundige elementen die operationeel zijn opgeleid, 
zal expertise-, onderzoeks-, opleidings- en innovatie-
capaciteiten ontwikkelen die nuttig zijn voor het 
functioneren van Defensie en de samenleving, zal de 
zorg voor patiënten optimaliseren, en zal het aanbod 
van civiele gezondheidszorg in zijn domein blijven 
integreren.» 
De nieuwe infrastructuur zou ook plaats kunnen bieden 
aan civiele partners en zo de interactie vergemakkelij-
ken. Ze kan ook dienen als logistiek centrum voor 
medisch materiaal, er kunnen geneesmiddelen worden 
opgeslagen en het medisch labo - momenteel nog in 
Peutie - kan er ondergebracht worden. (JMBB)


